
Ruszamy z przebudową boisk przy SP nr 2

Boisko wielofunkcyjne, z którego od blisko dekady korzystają uczniowie i mieszkańcy, powstało w
2015 roku w ramach Budżetu Obywatelskiego.
Przez lata służyło jako przestrzeń do gry w piłkę nożną, ręczną, siatkówkę i koszykówkę. Teraz
nadszedł czas na jego przebudowę.
W ramach tegorocznego budżetu zaplanowano wymianę wysłużonej już nawierzchni na nowoczesną,
poliuretanową. Pojawią się też nowe kosze, bramki oraz elementy małej architektury.

–  We wtorek z  Panią Marszałek Joanną Skrzydlewską podpisaliśmy umowę na dofinansowanie
budowy dwóch boisk do koszykówki 3x3 na osiedlu Szczekanica. A dziś kolejne dobre wiadomości –
poinformował prezydent Juliusz Wiernicki. – Wyłoniliśmy Wykonawcę przebudowy i remontu boisk
sportowych przy Szkole Podstawowej nr 2. Jeszcze w tym roku młodzież będzie mogła korzystać z
boisk o nowej powierzchni, z nowymi bramkami, koszami i pełnym wyposażeniem.

Wykonawca na realizację inwestycji będzie miał 3 miesiące od dnia podpisania umowy. 
 
                                                              


